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Zittingsverslag gemeenteraad 
 
AANWEZIG : 
wnd voorzitter :  Cil Cuypers 
schepenen :  Jan Van der Velpen, Frederik De Buck, Lisa Hermans, Stefaan Van 

Haegenborgh 
raadsleden :  Mia Ombelet, Tie Vanbeselaere, Sandra Noé, Hans-Kristof Carême, 

Arnaud Recko, Ludo Aerts, Marijke Sterckx, Monda Wuytack, Maarten 
Van Schoonbeek, Hilde Delbecque, Hilde De Rous, Regine Rutsaert 

algemeen directeur :  Peter Verlinden 
VERONTSCHULDIGD : 
voorzitter-burgemeester :  Johan Vanhulst 
raadsleden :  Karen Dourée, Els De Martelaer, Walter Frooninckx 
 
 
 
Overeenkomstig artikel 278 § 1, tweede lid DLB vermeldt het zittingsverslag in chronologische 
volgorde alle besproken onderwerpen. 
  
De voorzitter deelt mee dat de agenda werd opgedeeld in A- en B-punten. De B-punten zijn 
agendapunten 1, 5, 6, 9, 11, 12, 17 en 18 en zijn punten waarvoor geen tussenkomst of toelichting 
werd gevraagd door de raadsleden. Deze worden globaal gestemd. 
 
 
OPENBARE ZITTING  
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.1. Secretariaat - Notulen en zittingsverslag d.d. 23 mei 2024 
 
 
FINANCIËN 
 
OZ.5. Financiën - Nominatieve subsidie vzw Katholiek Buitengewoon Onderwijs Leuven 

(Ponton 43) - goedkeuring 
 
 
OZ.6. Financiën - Investeringssubsidie aan Onder Den Toren vzw - goedkeuring 
 
 
PATRIMONIUM 
 
OZ.9. Patrimonium - Tiensesteenweg - gratis grondafstand: goedkeuring ontwerpakte 
 
 
ONDERWIJS 
 
OZ.11. Onderwijs - Wijziging arbeidsreglement GBS 't Klavertje Bierbeek 2024-2025 
 
 
OZ.12. Onderwijs - Wijziging schoolreglement en infobrochure GBS 't Klavertje Bierbeek 2024-

2025 
 
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.17. Secretariaat - Gemeentelijke Holding nv in vereffening: algemene vergadering van 

aandeelhouders d.d. 26 juni 2024: goedkeuren agenda & bepalen mandaat 
afgevaardigde - bekrachtiging collegebeslissing d.d. 17 juni 2024 
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OZ.18. Secretariaat - VVSG: algemene vergadering van 27 juni 2024 - goedkeuring agenda en 

bepalen mandaat afgevaardigde 
 
 
OZ.2. Secretariaat - Mededelingen 
De waarnemend voorzitter heeft twee mededelingen: 

● Op 21 juli wordt de Nationale Feestdag in Lovenjoel gevierd. 
● De Lijn zal de halte aan het zoötechnisch centrum hernoemen tot Bijzondere Weg.  

 
 
FINANCIËN 
 
OZ.3. Financiën - Vaststelling jaarrekening 2023 - deel gemeente 
De waarnemend voorzitter licht toe dat de financieel directeur tijdens de gemeenteraadscommissie 
afgelopen maandag een omstandige uitleg heeft gegeven. De jaarrekening eindigt met een 
balanstotaal van € 52.896.099 en een overschot van € 3.013.570. De budgettaire jaarrekening sluit af 
met een positieve autofinancieringsmarge van € 4.120.863 en een gecumuleerd budgettair resultaat 
van € 3.611.656. Dat was eind 2022 nog € 1.664.481. In 2023 heeft het personeel sterk ingezet om 
heel wat dingen te realiseren. Er waren 296 acties gedefinieerd, waarvan er 251 werden gerealiseerd. 
Dat is een score van 85%. Dit blijft een relatief cijfer gezien de grote diversiteit tussen al de acties 
opgenomen in het meerjarenplan. De algemeen directeur heeft maandag nog eens uitdrukkelijk 
benadrukt dat onze reguliere dienstverlening niet als een aparte actie gedefinieerd of vermeld staat, 
terwijl de medewerkers daar wel elke dag mee bezig zijn. De definiëring van de acties in het nieuwe 
meerjarenplan dient meer rekening te houden met output, outcome, impactverschil enzovoort. De 
financieel directeur heeft gesteld dat er een bijzonder hoge ontvangst vanuit de personenbelasting 
werd genoteerd De FOD Financiën heeft in kader van een inhaalbeweging, 14 maanden aanvullende 
personenbelasting doorgestort in plaats van 12 maanden. Daarnaast werd eind 2023 nog een krediet 
van 2 miljoen euro opgenomen. Dit is de eerste nieuw aangegane lening sinds zeven jaar. Verder zijn 
er stijgingen van de onderhoudskosten terreinen, voor het technisch materieel en van de inhouse 
consultancy. Dat laatste is vooral gegaan naar een versterking van de HR-dienst. De loonkoststijging 
van het onderwijzend personeel steeg met 25%. De globale personeelskost is gestegen met 6%, maar 
in 2022 was die stijging nog hoger. Er zijn ook extra ontvangsten genoteerd bij de inschrijvingsgelden 
en zaalverhuur via de dienst Vrije Tijd, bij de grafconcessies, bij de afgifte van documenten 
burgerzaken en bij de taxivergunningen genoteerd. De GAS 5-boetes leverden € 87.000 op. Er is een 
daling met 5% wat betreft de dividenden van Fluvius en Iverlek Er werd in 2023 voor 5,4 miljoen euro 
geïnvesteerd. Sinds het begin van de legislatuur in 2019 werd er al 16,7 miljoen euro geïnvesteerd. 
Eind 2024 zal de kaap van 20 miljoen euro aan investeringen gerond worden. Vanuit de gemeente 
ging in 2023 een boekhoudkundige tussenkomst naar het OCMW ten bedrage van € 843.000. De 
uitgaven voor de individuele hulpverlening steeg in 2023 met 17%. De cliëntbijdrage steeg met 10%. 
De betalingsverbintenissen zijn in evenwicht. Globaal gesteld zijn het mooie cijfers. De goederen, 
diensten, bezoldigingen, investeringsuitgaven zijn grotendeels in lijn met het budget. De ontvangsten 
uit de werking zijn zelfs hoger en er is een zeer mooie autofinancieringsmarge die wijst op een 
gezonde financiële situatie van de gemeente. Ook voor de toekomst is er extra beleidsmarge. Tijdens 
de gemeenteraadscommissie Beleid werd aandacht gevraagd voor de pensioenlasten en de 
responsabiliseringsbijdrage. Wat de gemeente betreft is er voorlopig geen probleem. daar dekt de 
basisbijdrage voldoende de pensioenlasten. En dat zit nog voor een aantal jaren goed. Het OCMW 
betaalt al enkele jaren een responsabiliseringsbijdrage, maar deze is lager dan geraamd. Momenteel 
is er nog geen behoefte aan een dringende actie. Alles blijft echter afhankelijk van de wetgeving van 
federale en Vlaamse overheid. Zo is niet geweten of de huidige kortingen omwille van een voldoende 
hoge bijdragevoet in de 2e pensioenpijler, wel zo zal blijven. De waarnemend voorzitter besluit dat het 
huidig bestuur nog altijd handelt als een goede huismoeder en -vader. Er zijn nog voldoende middelen 
voor de toekomstige werking en investeringen. De hoge werkdruk op het personeel is gecapteerd. Er 
worden bijkomende handen gevraagd. Enerzijds zijn er bijkomende opdrachten vanuit Vlaanderen 
zoals het decreet buitenschoolse opvang en activiteiten. Daarnaast heeft het bestuur ook haar eigen 
hoge ambities. Na advies van het managementteam, is de aanwerving van een deskundige aankoper 
overheidsopdrachten opgestart alsook een versterking voor de uitrol van het klimaatactieplan. Het zal 
aan de volgende beleidsploeg zijn om een goed evenwicht te vinden tussen de uitgaven voor de 
dagelijkse werking, de investeringen en een sterk personeelskader.  
 
Hans-Kristof Carême (Open Bierbeek) beaamt dat de gemeente goed wordt bestuurd. Hij stipt aan dat 
het dankbaar is om als bestuurder dit te mogen doen voor de Bierbeekse belastingbetaler die de 
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rekening uiteindelijk betaald. Er werd in de gemeenteraadscommissie toegelicht dat er eenmalig hoge 
ontvangsten waren vanuit de personenbelasting. Wat iets minder goed werd aangestipt, zijn de 
stijgende loonlasten, te wijten aan de indexeringen in het verleden. Dit jaar is één loonindexering van 
2% voorzien. Met de huidig voorliggend cijfers is dit niet onoverkomelijk. De autofinancieringsmarge is 
zeer positief. In de toekomst wordt het personeel steeds meer en meer wordt geconfronteerd met een 
veel complexere samenleving en wetgeving. Het zal een uitdaging worden voor de ganse ploeg om 
dat te blijven bestieren in de toekomst. In de BBC is de basisdienstverlening formeel nooit een 
prioritaire doelstelling geweest. Dit wil zeggen: er diende nooit over te worden gerapporteerd aan de 
gemeenteraad. Het zal van het managementteam en de komende bestuursploeg afhangen of daar 
een prioritaire doelstelling van wordt gemaakt en hoe dit zal geëvalueerd en gerapporteerd worden 
aan de gemeenteraad.  
 
Ludo Aerts (CD&V) sluit zich aan bij de tussenkomst van Hans-Kristof Carême (Open Bierbeek). De 
cijfers die maandag werden toegelicht, zijn geruststellende cijfers en voor de ploeg die straks aan de 
slag mag gaan, een geschenk. Dat is ook de verdienste van de ploeg van de voorbije zes jaar. Ludo 
Aerts (CD&V) vraagt de nodige aandacht voor het operationele resultaat. Dat ziet er gunstig uit, maar 
is vooral te danken aan een eenmalige ontvangst. Zonder die eenmalige ontvangst, zou het resultaat 
in de aard liggen van de voorbije jaren en dus eerder negatief zijn. Hierover is hij toch bezorgd. De 
lonen zullen daar zeker een belangrijk element in zijn. Daarom vraagt Ludo Aerts (CD&V) om er 
zorgvuldig mee om te springen. Voor het overige zijn het prima cijfers.  
 
Tie Van Beselaere (Vooruit) meent ook dat er niet op de lauweren mag gerust worden. In de volgende 
legislatuur zijn er nog grote uitdagingen, zoals alles wat te maken heeft met de brandweer en de 
politiezone. Het is dus een geluk dat de jaarrekening met deze positieve cijfers kan afsluiten.  
 
Na de behandeling van dit agendapunt schorst de waarnemend voorzitter de gemeenteraad en opent 
de Raad voor Maatschappelijk Welzijn. 
 
 
OZ.4. Financiën - Vaststelling jaarrekening 2023 - goedkeuring deel OCMW en definitieve 

vaststelling 
 
 
POLITIE 
 
OZ.7. Politie - Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer - oversteekplaats 

voetgangers Bierbeekstraat kruispunt Krekelhof - goedkeuring 
De waarnemend voorzitter licht toe dat de aannemer per vergissing aan het Krekelhof een zebrapad 
heeft geschilderd. Bij nader inzien bleek dit wel een goede locatie en daarom wordt dit zebrapad met 
dit reglement nu ook onderbouwt.  
 
Monda Wuytack (CD&V) meldt dat er aan enkele wegversmallingen momenteel lange rijen van 
geparkeerde voertuigen verschijnen. Wellicht ten gevolge van bouwwerkzaamheden in de buurt. Het 
maakt het kruisen van de wegversmallingen niet altijd even gemakkelijk. 
 
Arnaud Recko (N-VA) vraagt wanneer het stuk slecht aangelegd fietspad herdaan wordt.  
 
De waarnemend voorzitter antwoordt dat daar de techniek van microfrezen zal worden toegepast.  
 
De schepen van Openbare Werken vult aan dat een team de wijze van uitvoering aan het bekijken is, 
maar de herstelling niet meer voor het bouwverlof zal lukken.  
 
 
MILIEU 
 
OZ.8. Milieu - Goedkeuring beginselverklaring diervriendelijke gemeente 
De schepen van Dierenwelzijn licht toe dat de provincie vraagt om deze beginselverklaring goed te 
keuren, zodat de provincie de gemeente het label diervriendelijke gemeente 2.0. kan toekennen. Het 
verkrijgen van dit label is ook in het beleidsprogramma opgenomen. Om het label en deze 
beginselverklaring te kunnen verkrijgen heeft de provincie een lijst met veertien punten inzake 
dierenwelzijn opgesteld waar de gemeente zich dient achter te scharen. Bierbeek voldoet al aan een 
aantal van die streefdoelen. Een aantal andere doelen zijn minder van toepassing in Bierbeek. Daar is 
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dan ook nog geen expliciet beleid rond hoeven gevoerd te worden. Maar indien die problemen zich 
zouden voordoen, biedt deze beginselverklaring een houvast om rond die thema’s een beleid uit te 
werken. Zo is er bijvoorbeeld het beginsel dat stelt om een marktreglement uit te vaardigen of aan te 
passen om gezelschapsdieren te verkopen. Er is in Bierbeek geen wekelijkse markt of een 
marktreglement. Idem voor wat betreft de regels rond thuisslachtingen.  
 
Marijke Sterckx (N-VA) is verheugd dat de gemeente deze beginselverklaring ondertekent, want 
daarmee geeft de gemeente te kennen dat ze een actief dierenwelzijnsbeleid wil voeren.  
 
Hans-Kristof Carême (Open Bierbeek) denkt dat een maatschappij zich het beste kan meten aan de 
manier waarop er met dieren wordt omgegaan. Open Bierbeek staat volledig achter dierenwelzijn. 
Dierenwelzijn dient onderscheiden te worden van dierenrechten. Deze beginselverklaring nodigt niet 
uit tot het geven van dierenrechten. Het raadslid roept op om in een landbouwgemeente het gezond 
verstand altijd te laten primeren, zeker als het gaat over de bestrijding van verwilderde duiven. Men 
kan in eerste instantie pogingen ondernemen om die duiven te steriliseren via hun voeding. In meer 
extreme gevallen zal je dit probleem op een andere manier moeten bestreden worden, desnoods met 
het geweer. Hetzelfde voor rattenbestrijding. Het raadslid stelt vast dat er in sommige wijken van 
Bierbeek meer en meer een rattenprobleem ontstaat. Ook dat moet aangepakt worden en dat is een 
zaak van openbare gezondheid. Het raadslid meent dat de meeste inwoners ook verlangen dat het 
bestuur daarin actief optreedt. Dat hoeft niet haaks te staan op dierenwelzijn of op deze 
beginselverklaring omtrent een diervriendelijke gemeente. Open Bierbeek keurt daarom deze 
beginselverklaring goed.  
 
 
SPORT 
 
OZ.10. Sport - Interlokale Vereniging Sportregio Dijle & Hageland - jaarverslag en jaarrekening 

2023 - goedkeuring 
De schepen van Sport licht toe dat naar jaarlijkse gewoonte teruggekoppeld wordt vanuit de sportregio 
Dit intergemeentelijk samenwerkingsverband tussen de gemeenten Boutersem, Oud-Heverlee, 
Lubbeek, Herent en Kortenberg heeft als doel samen te werken rond sportbeleving en acties op elkaar 
af te stemmen. Voor Bierbeek is het nog steeds een succesformule zoals: de familieschaats- en 
zwemdagen en de tienersportdagen. Naast die belevingsmomenten is er ook de jaarlijkse sportdag 
voor het personeel van de deelnemende lokale besturen. Er was eindelijk ook weer de sportdag AVAL 
voor kinderen met een mentale beperking. Er is ingezet op de seniorenbeleving met een petanque 
tornooi en er is gekozen om sport in het woonzorgcentra aan te bieden in alle deelnemende 
gemeenten van de sportregio. Uit de jaarrekening blijkt dat er een reserve werd opgebouwd van € 
48.000. Vanuit het beheerscomité werd in januari de opdracht gegeven om dit kritisch te bekijken in 
2025. Het kan niet de bedoeling zijn om als intergemeentelijke samenwerking die reserve te blijven 
oppotten. Ofwel moet er meer geïnvesteerd geworden ofwel wordt het aanbod verruimd. Ofwel wordt 
er een aantal jaren geen gemeentelijke bijdrages meer gevraagd zodat die reserve niet verder 
oploopt.  
 
Regine Rutsaert (Open Bierbeek) heeft in het jaarverslag opgemerkt dat er tussen de gemeenten 
grote verschillen zijn in aanwezigheden. Zeker bij de zwem- en schaatsdagen. Heel wat aanbod kent 
per gemeente een maximum aantal deelnemers. Wordt tijdens de inschrijvingen die quota herbekeken 
en herverdeeld op basis van de effectieve interesse?  
 
De schepen van Sport antwoordt dat dit bij de familiedagen zeker het geval is. Voor de losse 
evenementen zal de schepen het navragen.  
 
 
ONDERWIJS 
 
OZ.13. Onderwijs - Schooljaar 2024-2025: 62/24 Aanvullende lestijden ten laste van het 

werkingsbudget 
De schepen van Onderwijs licht toe dat voor het volgende schooljaar 62 aanvullende lestijden worden 
gevraagd. De voorbije jaren zat dit cijfer steeds rond de 60 uur. Wie de begeleidende nota van de 
schooldirecteur heeft gelezen, kan merken dat de school een hele transformatie ondergaat. De 
nieuwe directeur kijkt kritisch zijn organisatie. Mede door zijn visie en het dalend aantal leerlingen – 
wat al een jarenlange trend is – moet er nu geschakeld worden. Het is niet langer meer haalbaar om 
in elke klas één volwaardige leerkracht te zetten. Daarom wordt nog meer ingezet op co-teaching. 
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Vorig schooljaar werd dat al in gang gezet in het zesde leerjaar. Dat wordt nu doorgetrokken over de 
ganse lagere school. In het eerste leerjaar wordt vanwege de overgang van kleuterschool bewust 
gekozen voor het behoud van twee vaste leerkrachten. Dit vergt ook de nodige aanpassing in de 
schoolinfrastructuur. 
 
Marijke Sterckx (N-VA) stelt dat de nieuwe directeur zijn werk heel goed heeft gedaan. De directeur 
houdt er rekening mee dat de school voor nieuwe uitdagingen staat die een andere aanpak vergen. N-
VA zal dit mee ondersteunen zodat de school er voor kan zorgen dat elke leerling mee kan. Er is ook 
aandacht voor armoede en anderstalige nieuwkomers. Er is het respectbeleid, waar nood aan is. De 
nieuwe vorm van co-teaching werd vorig al getest en blijkt een verrijking te zijn, ook voor de andere 
leerkrachten. N-VA keurt dit dan ook goed. 
 
 
BELEID 
 
OZ.14. Beleid - Audit Vlaanderen - Beoordeling aanpak organisatiebeheersing lokaal bestuur 

Bierbeek - kennisname rapport 
De waarnemend voorzitter ligt toe dat de volgende 2 punten samenhangen, want naar aanleiding van 
audit handhaving milieuaspecten heeft Audit Vlaanderen ook een rapport gemaakt over de ruimere 
organisatiebeheersing. Dit werd omstandig uitgelegd tijdens de gemeenteraadscommissie.  
 
Marijke Sterckx (N-VA) merkt dat deze audit een heel waardevol instrument is om de werking en 
efficiëntie van de organisatie te verbeteren. Dat is ook nodig, want burgers zijn mondiger geworden en 
eisen meer van de overheid op vlak van dienstverlening. Het raadslid vindt het heel positief dat het 
managementteam erachter staat en zich ervan bewust zijn dat er een aantal zaken beter moeten. 
Waarschijnlijk zal het personeel ook ondervinden dat er een aantal veranderingen doorgevoerd 
moeten worden, maar zolang ze dit kunnen aanvaarden en het combineerbaar is met de werklast. Het 
blijft toch een aandachtspunt dat de mensen niet overbelast worden. Maar het raadslid denkt dat dit 
uiteindelijk zowel de organisatie als de dienstverlening naar de burger ten goede gaat komen. De 
thema-audit voor de milieuhandhaving legt echter pijnlijk bloot dat dit tot nu toe geen prioriteit is 
geweest voor dit bestuur. Er is wel een kader, maar dit is onvoldoende georganiseerd. De 
aanbevelingen geven duidelijk aan waar het naartoe kan en moet. Hopelijk maakt de volgende 
bestuursploeg hier ook werk van.  
 
Hans-Kristof Carême (Open Bierbeek) heeft voor zijn opmerkingen betreffende de jaarrekening, geput 
uit de uiteenzetting die de algemeen directeur tijdens de gemeenteraadscommissie heeft gegeven. 
Wat de algemeen directeur daar maandag helder uiteenzette, kwam goed van pas. De Open 
Bierbeek-fractie heeft tijdens de gemeenteraad van 27 mei 2021 de opmerking gemaakt dat de 
rapportering over de organisatiebeheersing bijna niet aan bod kwam. Dat signaal werd goed 
gecapteerd en de laatste jaren is dat wel het geval.  
 
De schepen van Omgeving antwoordt dat de audit omtrent het aspect milieuhandhaving goed 
aangeeft wat beter kan of moet. Momenteel is de handhaving nog te weinig doordacht georganiseerd 
en er werden nog geen prioriteiten vastgesteld. Daar zal dan ook werk van gemaakt worden samen 
met Interleuven. In het begin van de legislatuur is daartoe een aanzet geweest, maar sinds corona 
was dit out of the picture, mede door de hoge werklast van onze werknemers. De captatie, evaluatie, 
behandeling en opvolging van milieuklachten is onvoldoende gestructureerd. Daar wordt momenteel 
aan gewerkt met het Semper Fi-platform, waarmee de technische dienst nu gestart is. Dit zal ook 
uitgerold worden naar onze andere diensten, zodanig dat de binnengekomen klachten structureel 
gecapteerd en opgevolgd kunnen worden. De milieutoezichthouders, de milieuambtenaar en ook de 
intergemeentelijke toezichthouders van Interleuven dienen ook beter ondersteund te worden bij 
deontologische gevoelige situaties. De regels daaromtrent moeten in een handhavingsbeleid 
omschreven worden. Er wordt nu vaak ad hoc bemiddeld tussen mensen. Maar wanneer blijft het bij 
bemiddeling en waar ligt het schakelpunt naar vervolging? De deontologische code moet ook wat 
vaker onder de aandacht gebracht worden. Het is dus een heel waardevol rapport met aanbevelingen 
waarmee aan de slag wordt gaan.  
 
De algemeen directeur dankt beide raadsleden voor de bemoedigende woorden en de steun die wordt 
toegezegd. Vorig jaar legde Audit Vlaanderen hem de keuze voor. Ofwel werd onze gemeente grondig 
ge-audit op vlak van organisatiebeheersing ofwel werd deelgenomen aan de thema-audit 
milieuhandhaving. In de voorbereidende vergadering kon toegelicht en aangetoond worden dat er een 
duidelijk besef aanwezig is dat de organisatiebeheersing in onze organisatie niet denderend is. Maar 
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dat daar wel effectief stappen in worden gezet zoals de intentie om organisatiebeheersing in de 
aanpak van het nieuwe meerjarenplan in te kapselen en te verankeren, zodat de jaarrekening 
tegelijkertijd een rapportering over de organisatiebeheersing inhoudt. Audit Vlaanderen heeft daarbij 
vastgesteld dat het niet louter intentieverklaringen waren. Er is aangetoond dat die stappen reeds 
worden gezet door onder meer een gunning bij een externe consultant, de uitrol van de methodiek in 
het beter projectmatig werken, betere monitoring van cijfers enzovoorts. Vandaar dat Audit 
Vlaanderen ervoor gekozen heeft om de thema-audit milieuhandhaving op onze organisatie te leggen 
en niet de organisatiebeheersing volledig door te lichten. Dat is bemoedigend. De algemeen directeur 
ziet elke audit als een leerproces. Er zijn altijd dingen die beter kunnen. Dat is de boodschap die 
meegenomen is naar het managementteam. Uiteraard moet er op gewaakt worden dat de 
organisatiebeheersing op maat van onze organisatie is, met een standaard die voldoende is voor 
Audit Vlaanderen, maar die ook werkbaar en haalbaar is, én ook meerwaarde is voor medewerkers. 
Daarom zullen de aanbevelingen niet zomaar van bovenaf opgelegd worden, maar eerder 
geïncorporeerd worden in onze werking. Een aantal aspecten die nu naar boven komen in de thema-
audit milieuhandhaving, zullen toepasbaar zijn in de hele organisatie. De algemeen directeur sluit af 
met te benadrukken dat Bierbeek op een aantal dingen groen hebben gescoord en dat Bierbeek in 
milieuhandhaving samenwerkt met een hele solide partner, namelijk Interleuven.  
 
Hans-Kristof Carême (Open Bierbeek) vraagt zich omtrent de milieuhandhaving af wie de bewakers 
bewaakt? Alles wat men zelf door de vingers ziet, kan niet naar boven komen tijdens een audit. Het 
raadslid verwijst hierbij naar een dossier van een drietal jaar geleden. Een natuurvereniging had toen 
een vijver droog gelegd en bomen gekapt binnen de schoontijd. De gemeentelijke toezichthouder 
heeft meteen kordaat opgetreden en heeft het stilleggen van de werken bevolen. Men had duidelijk in 
strijd met de vergunningsvoorwaarden gehandeld. Maar als het gaat over het vervolgtraject en het 
opmaken van een pv, steekt iedereen de handen in de lucht, ook het Agentschap Bos en Natuur. Dat 
komt niet naar boven in zo’n audit en daar heeft het raadslid het een beetje moeilijk mee. Dat geeft 
soms de indruk van twee maten en twee gewichten. De ene wordt sneller geverbaliseerd dan de 
andere. Zijn fractie heeft het al een paar keer gezegd tijdens deze legislatuur: als het gaat over 
handhaving, moet de overheid zichzelf handhaven. De overheid moet het goede voorbeeld geven aan 
de burgers. Vooraleer men burgers handhaaft, moet men volgens het raadslid eerst sensibiliseren en 
werken met waarschuwingen en aanmaningen voordat er een pv wordt opgemaakt.  
 
De waarnemend voorzitter stelt dat het is duidelijk dat de aanbevelingen van de rapporten ter harte 
worden genomen.  
 
Ludo Aerts (CD&V) komt nog even terug op het rapport over de organisatiebeheersing. Hij maakt zich 
wat zorgen over een audit van Audit Vlaanderen. Hij is blij met de toevoeging van de algemeen 
directeur die stelt dat een audit dingen transparant maakt. Het is een leerproces met aanbevelingen. 
Het is ook een manier om over de gemeentegrenzen heen een bepaalde standaardisering en 
structuur neer te leggen. Het raadslid is evenzeer blij dat de algemeen directeur zegt dat er gekeken 
moet worden naar de werkbaarheid voor de medewerkers en naar de toepasbaarheid op de schaal 
van Bierbeek. Voor het raadslid is dat cruciaal, al betekent het wellicht dat daarmee aan bepaalde 
auditpunten niet zal voldaan worden. Het raadslid vindt dat belangrijker dan tegemoet te komen aan 
wat Vlaanderen redelijk eenzijdig oplegt. Er zijn goede redenen voor en er staan goede elementen in 
het rapport. Maar het raadslid maakt zich zorgen over hoe het er binnen x-aantal jaar zal uitzien. Hij 
hoopt dat straks niet moet vastgesteld worden dat er meer tijd naar het rapporteren en aan het 
voldoen van de audits gaat, dan naar de dienstverlening voor de inwoners. Hij rekent daarvoor op de 
directie en het schepencollege. 
 
 
MILIEU 
 
OZ.15. Milieu - Audit Vlaanderen - Thema-audit Handhaving milieuaspecten van de 

omgevingsvergunning lokaal bestuur Bierbeek - kennisname rapport 
 
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.16. Secretariaat - Nationaal Park Brabantse Wouden Vlaanderen vzw - algemene 

vergadering op 21 juni 2024: goedkeuren agenda & bepalen mandaat afgevaardigde - 
bekrachtiging collegebeslissing d.d. 10 juni 2024 

De schepen van Landbouw licht toe dat het college zich heeft moeten buigen over de agenda van de 
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algemene vergadering gezien die vorige week vrijdag al doorging na een laattijdige oproeping. ER is 
gestart met de uitbouw van het parkteam. Er werd een coördinator aangesteld en die moet nu de 
projectoproepen lanceren. Er zullen ook nog twee extra mensen aangeworven worden rond erfgoed, 
alsook een projectmanager.  
 
Maarten Van Schoonbeek (Open Bierbeek) stelt dat op 17 juni de natuurherstelwet werd 
goedgekeurd. Op de gemeenteraad werd al een keer gedebatteerd of we al dan niet moesten 
toetreden tot het Nationaal Park Brabantse Wouden. Zijn fractie heeft zich daar hevig tegen verzet. 
Open Bierbeek heeft toen aangegeven dat wanneer de natuurherstelwet erdoor komt, er in eerste 
instantie zal gekeken worden naar de ingerichte nationale parken want die zullen hierdoor 
geïmpacteerd worden. In tweede instantie wordt er gekeken naar de biologische waarderingskaarten. 
Op dat vlak is Bierbeek zeer ruim bedeeld. Bierbeek is toch ingestapt in het Nationaal Park Brabantse 
Wouden. Toen werd gesteld dat Bierbeek mee aan het stuur ging zitten bij het beheer van dat 
nationaal park. Open Bierbeek blijft toch een beetje op haar honger zitten. Het raadslid had de 
voorbije zeven maanden meer engagement verwacht van het bestuur. Hij had meer participatie 
verwacht vanuit de landbouwraad, de lokale raad economie en de milieuadviesraad. Bij deze roept hij 
op om alles terug te koppelen aan met deze adviesraden. Tot nu toe werd hen te weinig feedback 
gegeven.  
 
De Schepen van Landbouw antwoordt dat er nu pas een oproep werd gelanceerd voor themagroepen. 
Alles zit nog in de opstartfase. Het is nog wat voorbarig om nu al iets te doen. Het is aan één ieder die 
een uitnodiging ontvangt om daarop in te gaan. Er kan dan individueel een engagement genomen 
worden.  
 
Maarten Van Schoonbeek (Open Bierbeek) wil dit voor een stuk weerleggen. Hij is van mening dat 
wanneer men op dit moment aan de adviesraden de stand van zaken in het traject van de Nationale 
Parken vraagt, dat niemand er op zal kunnen antwoorden. Het raadslid vindt het de 
verantwoordelijkheid van het gemeentebestuur om die mensen te informeren.  
 
De schepen van Landbouw antwoordt dat Bierbeek de geknipte man op de juiste plaats heeft, want de 
heer Robijns is lid van de landbouwraad en afgevaardigde van de vzw Boeren met Ambitie. Die vzw 
zal ook vertegenwoordigd zijn in de toekomst. De heer Robijns is de eerste persoon die daarover kan 
rapporteren. Het is pas geleden van de vorige landbouwraad dat daar aandacht aan besteed werd. Bij 
een volgende landbouwraad zal dit terug aan bod komen.  
 
De waarnemend voorzitter vraagt of het te laat is om via de lokale raad economie of de 
milieuadviesraad een oproep te doen voor deelname aan themawerkgroepen? 
 
De schepen van Landbouw antwoordt dat men nog altijd kan participeren.  
 
De waarnemend voorzitter vult aan dat er iemand zal aansluiten vanuit het gemeentelijk erfgoed.  
 
Maarten Van Schoonbeek (Open Bierbeek) stelt dat dit juist zijn stelling onderschrijft. Sommige 
mensen weten het en sommige niet. In de lokale raad economie werd hier nog nooit over gesproken. 
Ook nog niet in de milieuadviesraad. Hij vindt het de taak van het bestuur om mensen te 
sensibiliseren. Men mag er niet vanuit gaan dat iemand van Bierbeek die erin zit, die taak zal 
overnemen. 
 
De schepen van Landbouw antwoordt dat het zal opgenomen worden.  
 
 
OZ.19. Secretariaat - Vragenkwartiertje 
Sandra Noé (Open Bierbeek) vraagt of er al gebruiksgegevens over de Cambio-wagens gekend zijn.  
 
De schepen van Duurzaamheid antwoordt dat dat gemeente toegang heeft gekregen tot een 
dashboard van Cambio. Bij de raadpleging op 6 mei bleek dat er 63 ritten zijn geboekt met 28 actieve 
gebruikers. Het is uiteraard een momentopname. Volgens de Cambio-verantwoordelijke liggen de 
cijfers van Bierbeek in de lijn van andere gemeenten in opstartfase.  
 
Sandra Noé (Open Bierbeek) meldt dat op de hoek Bieststraat en Tiensesteenweg het gras onder de 
infoportieken redelijk hoog staat, waardoor men ver moet uitrijden met de wagen te kijken of het veilig 
is om over te steken.  
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Arnaud Recko (N-VA) spreekt over de NIS2-wetgeving rond cyberveiligheid waarmee Europa 
strengere eisen aan gemeenten stelt. Hij vraagt hoever de gemeente staat met de implementatie 
ervan.  
 
De schepen voor Digitalisering antwoordt dat dit op de agenda van de laatste informatieveiligheidscel 
met de DPO (DataProtectionOfficer) stond. De schepen zoekt de feedback van de DPO op en zal het 
mailen aan het raadslid. 
 
Arnaud Recko (N-VA) vraagt wanneer de belijning op de hoek Bergstraat/Ruisbroekstraat terug 
getrokken zal worden? Daar stond een stopstreep, maar die staat er nu niet meer.  
 
De waarnemend voorzitter antwoordt dat er nog andere belijning in de Bergstraat moet worden 
heraangebracht. Het staat op de rol. 
 
Marijke Sterckx (N-VA) vraagt of de nutsmaatschappijen aangespoord kunnen worden hun werven af 
te werken. Op de hoek van de Grote en de Kleine Culot staat er aan een woning een 
elektriciteitskabine open met veel water in door de hevige regenval. Op het fietspad aan de Korbeek-
Losestraat zijn er nog een aantal gaten met blauwe afrasteringen die het zicht belemmeren op het 
verkeer dat uit die aanpalende straten komt.  
 
De schepen van Openbare Werken antwoordt dat er in Opvelp een rondgang is geweest met de 
diensten. Fluvius is daarop aangesproken. Het is nu wachten op de uitvoering ervan, ook om de 
bermen fatsoenlijk achter te laten. De werken waren vorig jaar in slechte omstandigheden uitgevoerd. 
Het slechte weer heeft voor problemen gezorgd. Er is nog wat opruimwerk.  
 
Mia Ombelet (CD&V) meldt dat er weer tegen de kapel in de Keibergstraat is gereden. De eigenaar 
vraagt of er geen paaltje kan gezet worden of dat het groot verkeer daar niet meer langs mag. Het is 
al de derde keer op minder dan een jaar tijd.  
 
Tie Van Beselaere (Vooruit) vindt het nog altijd een fijn initiatief dat de studenten mogen komen 
studeren in De Borre. Dat zorgt voor een fijne dynamiek.   
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